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Hükümet medyasında “FETÖ'ye af” tartışması büyüyor

Tepki çeken sözler Hükümet medyasında “FETÖ'ye af” tartışması başlattı.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın imzasıyla geçen aylarda göreve başlayan Türk Tarih Kurumu Başkanı Ahmet
Yaramış’ın Afyon Üniversitesi’nde yaptığı konuşma büyük tepki çekti. Yaramış konuşmasında “15 Temmuz darbesini
yapanlara da sahip çıkmamız lazım” ifadelerini kullandı.

Tepki çeken bu sözler Hükümet medyasında “FETÖ'ye af” tartışması başlattı.

Star gazetesi yazarı Ersoy Dede, “Enteresan bir kampanya başladı bir anda.. Tam da 15 Temmuz darbe ve işgal girişiminin
sene-i devriyesinde.. Diyorlar ki darbecilerden (darbecilerden bakın.. Darbeye kalkışanlardan yani) nadim olanları affedin”
ifadelerini kullandı.

Ersoy Dede, “Birileri istiyor ki, bu insanlar nadim olmadan, özür dilemeden, yaptıkları için pişman olmadan affedelim
bunları.. Yani? Yanisi şu; FETÖ’yle BARIŞALIM... Arkadaş delirdiniz mi siz?..” diyerek tepkisini gösterdi.

“BARIŞ OLMAZ MI?.. ELBETTE OLUR”

Ancak Dede’nin yazısındaki şu satırlar dikkat çekti:

“Barış olmaz mı?.. Elbette olur.. O terörist ele başı döner gelir.. Türk mahkemelerinde hakkında açılmış davalardan
yargılanır.. Sağda solda beslediği teröristleri nedamet getirir, pişmanlık duyar, af diler, döner gelir bizim mahkemelerimizde
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yargılanır.. Sonra oturur konuşuruz.. Bu yüzleşme yapıldığına göre, artık şartlar olgunlaşmış mıdır, bakılır.. Fakat daha bu
teröristler; ‘elbet döneceğiz ve yarım bıraktığımız işi gün gelip tamamlayacağız’ derken, kimi affediyorsun arkadaş!..”

Yazısında “son not” diyen Dede şunları yazdı:

“Son not.. Bu şartlarda kim Fetöcüleri affetmekten söz ediyorsa, apaçık Fetö’ye hizmet ediyor demektir.. Açık ve net...”

“DARBECİNİN PİŞMAN OLMASI SUÇUNU AFFETTİRMEZ”

Star gazetesi yazarı Resul Tosun, “Pişmanlık suçluyu masum yapmaz!” başlıklı yazısında, konuya ilişkin değerlendirmede
bulundu.

“Evet, ben de gözlemlerimle söylüyorum ki bu örgüt mensuplarından kimsenin pişman olduğu yok. Fikren hepsi ihanet
içinde” diyen Tosun şunları yazdı:

“İbadet tabanı denen o kesim hâlâ kurtarıcı belledikleri zavallının gelip onları kurtaracağına inanıyorlar.

İhanet kesimi ise daha pervasız. Mahkemede yargılanan hâinler, hâkim ve savcılara parmak sallayarak, ‘bir gün gelecek biz
orada siz burada oturacaksınız’ kabilinden tehditler savuruyorlar.

O yüzden, yüzlerce insanı katleden binlercesini sakat bırakan bu yapının darbecileri hakkında, ‘pişman olanları kazanmak
lazım’ söylemi hatalıdır/yanlıştır, sahibini zan altında bırakır ve onca şehid ve gaziyi rencide edeceği gibi örgütle mücadeleyi
de olumsuz etkiler.

Darbecinin pişman olması suçunu affettirmez hak ettiği cezayı mutlaka çekmelidir.”

“GÜLEN ÖLMEDEN FETÖ’CÜLER PİŞMAN OLMAYACAKLAR”

Bir başka Star gazetesi yazarı Hüseyin Gülerce de dünkü yazısında “Kilit, Fetullah Gülen’dir. Neden hiçbir FETÖ’cü pişman
değil. Çünkü Gülen’den talimat gelmedi. Gülen, “tamam artık, bırakıyorsunuz” demediği için devam ediyorlar. Gülen de asla
“bırakın” demeyecek. Gülen ölmeden FETÖ’cüler pişman olmayacaklar ve dağılmayacaklar…” satırlarına yer verdi.

DİLİPAK DA AF İSTEMİŞTİ

Sosyal medya hesabından gazeteci Nedim Şener'in darbecilerin salınmasına yönelik taleplere gösterdiği tepki tweetini
alıntılayan Dilipak, FETÖ'cülere af istemişti.

Dilipak, şu paylaşımda bulundu:

“Kimse affetmek zorunda değil. Ama Affetmek erdemdir.Allah affedenleri sever. O af dileyenlere mağfired eder. Bizim
Beraad kandilimiz var. Affedilmeyi ümid edenler, affedebilmeli de. Yusufun kardeşlerini affettiği gibi, Hz. Hamzanın katilini
Resulullahın affettiği gibi. Taif örneği misal”
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